



Sektionen för Informations- och Nanoteknik

TraditionsMEsterIT

Kistagången 14,

164 40 Kista

insektionen.se



## Mästarråd #11

2020-09-10, Kl. 16.00, Sal G311

### 1. Formalia

#### 1.1. Mötets öppnande

TraditionsMästaren Jonathan Randleff förklarar mötet öppnat 16:07.

#### 1.2. Mötets behöriga utlysande

Mötet betraktas behörigt utlyst.

#### 1.3. Val av mötesordförande

Jonathan Randleff valdes till mötesordförande.

#### 1.4. Val av mötessekreterare

Amanda Baza valdes till sekreterare.

#### 1.5. Anmälda förhinder

Alexander Astély Kan inte komma.

#### 1.6. Närvarande

Jonathan Randleff, Artur Amcoff, Fredrik Karlsson, Amanda Baza och Bafoday Barrow.

#### 1.7. Adjungeringar

Bafoday Barrow adjungeras in,

#### 1.8. Föregående protokoll

Finns på TMEIT:s webbsida.

#### 1.9. Fastställande av föredragslista

Föredragslistan faställs.

### 2. Rapporter - Reports

#### 2.1. TraditionsMästare

Blev TM, fixat med överlämning till Pub Mästaren och till Qmisk för Carlsberg. Var med i styrelsemöte igår, diskuterade Covid-19 policyn. Anmält Anna till stad och Mattias som reserv.

#### 2.2. Vice TraditionsMästare

Gett dokument till TM om hur man är TM, fixat inloggningar till TM-mailen, KMR etc. Anmält TM och VTM till KMR mötet.

#### 2.3. PubMästare

Blivit Pubmästare och fått överlämning. Beställt saker till Baren. Bokat möte med Tomas från tomp. Deltagit i pubråd.

#### 2.4. SkattMästare

Punkten utgår.

## **2.5. SkriptMästare**

Laddat upp Öråds Protokollet samt mästarråds protokollet. Skapat en PRAO booklet.

## **3. Inkomna motioner och Interpellationer**

Inga inkomna motioner eller interpellationer.

## **4. Förslag på propositioner**

Inga propositioner.

## **5. Beslut**

### **5.1. Entlediganden**

Punkten utgår.

### **5.2. Tillförordnanden**

Punkten utgår.

### **5.3. Vraq ansökan**

#### **5.3.1. Samuel Gren Cheadle**

Mästarrådet har beslutat att neka denna Vraq ansökan då han inte uppnått kraven av 4 terminer i enlighet med Reglementet §3.5.3.

## **6. Diskussionsfrågor**

### **6.1. Uppföljning av event**

#### **6.1.1. Prao Möten**

Gick bra, flera uppsigningar till Prao ca 40-45. Ett problem som uppstod var att vissa marskalker lät Prao vara ensam bakom baren trots att vissa var kraftigt berusade.

#### **6.1.2. REDACTED**

### **6.2. Kommande event**

#### **6.2.1. OvveGasque 2020-09-26**

Bacon tema, menyn är planerad. Formuläret för OvveG släpps i facebook eventet som en post måndagen den 14.e september kl.19:00.

#### **6.2.2. Beerpongpub**

Är planerad att hållas på fredagspuben den 2.a Oktober.

### **6.3. Gruppchattar**

Marskalk/Vraq gruppchatten har alla de Marskalker och vraq. Seriösa gruppchatten har bara de som är i ett arbetslag.

### **6.4. Ersättare till passionsfruktsodamärken**

Det ska skapas ett julmust märke då det är en av de få Apotekarens som ännu säljs.

**6.5. Kläd inköpet i våras**

Det delegerades till skript mästaren att ta i kontakt med den som var ansvarig med den beställningen och se om det går att ta kontakt med företaget igen och fixa alla fel i beställningen.

**6.6. Inköp av nya kläder**

Ett nytt klädes inköp ska göras, de som inte fått sin gratis pike ännu lär få det denna beställning.

**6.7. Fixa Prao till arbetslag**

Bordlagd.

**6.8. Stym**

Som det ser ut är det 50 platser (exclusive arbetare) dock ska detta dubbelkollas med KTH. Policyn har ändrats så handskar är inte ett krav, mask är fortfarande obligatoriskt i köket och ett plastvägg ska ställas upp vid dörren där arbetare brukar sitta. Betalande medlemmar har förtur.

**7. Övriga frågor**

Punkten utgår.

**8. Kommande händelser**

Punkten utgår.

**9. Mötets avslutande**

Mötesordförande Jonathan Randleff förklarar mötet avslutat 17:40.

---

Jonathan Randleff  
Mötesordförande  
Chairman of the Meeting

---

Amanda Baza  
Mötessekreterare  
Secretary of the Meeting